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Уговор који је Србија склопила са Фијатом садржи одредбе о поверљивости, али и
одредбе о одступању од поверљивости, ако то налаже право Републике Србије, рекао је
поверник за информације од јавног значаја Родољуб Шабић и додао да Србија није
колонија па да страни инвеститор суспендује домаће законе.

  

  

Шабић је гостујући у Новом дану подсетио да је неколико година по потписивању
уговоро одлучио по жалби Верице Бараћ, а у корист јавности да се уговор са Фијатом
објави, после чега је уговор и објављен али већим делом затамњен.

  

Он додаје да један део уговора, а који се тиче улагања страног инвеститора, ужива
право на заштиту и каже да то није спорно. Међутим, пита да ли је нормално да грађани
не знају како се трошио њихов новац и колико је дато инвеститору.

  

"Да ли је нормално да буде тајно колико ће страни партнер добивати субвенција
годинама, колико српске земље је добио и коликог пореза је ослобође? Све и када би то
могли да оправдамо добром намером, то је кршење закона. То вас доводи и у сукобе са
окружењем, јер ми смо део света у којем није дозвољено уговарати неке аранжмане који
су мимо стандарда", истиче Шабић.

  

Подсећа да је ово четврта влада од потписивања уговора, а да је свака била дужна да
га објави.
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Говорећи о оправдањима да ће Фијат раскинути уговор и тражио велику одштету
уколико он буде објављен, Шабић каже да та прича уопште није тачна и да нема закона
који би спречили одавање тражених информација.

  

"Страни партнер комерцијалним уговором не може уговорити суспензију закона, ово није
колонија, ово је суверена земља", нагласио је повереник.

  

Он је указао и на својевремени уговор ЈАТ-а и Ербаса, који је такође био тајан и веома
„скуп“, а чије необјављивање је исто тако правдано страхом да ће нас тужити за 500
милиона евра.

  

"Уговор је после тога објављен и јесу ли нас тужили? Нису", истиче Шабић.

  

Уговор с Фијатом истиче следеће године, а питање је да ли ће он бити продужен. Шабић
каже да би Србији продужење тог уговора добро дошло, али да нови уговор мора да
буде доступан јавности уз гаранцији страном партнеру да ће оно што јесу његови
интереси бити заштићено.
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